



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

22/24

15 August 2024

ROAD SIGNAGE RENEWAL PROJECT STAGE 1

The Shire of Christmas Island would like to inform residents that Stage 1 of the Road Sign Renewal Project will be undertaken over the next 6-9 months.

Stage 1 involves renewing old, faded, missing or damaged signs, removing signs that are either obsolete or not to relevant Standards (Australian and Main Roads WA) and changing or removing signs that are the incorrect application.

The initial focus of Stage 1 will be on principal Regulatory signs (e.g. Stop and Give Way signs, and speed zone signs), Warning signs (yellow diamond signs) and Hazard signs (black and white striped signs).

With respect to speed zones, MRWA conducted a review of speed zoning on CI. Based on this review, and to reduce the confusion that arises with both residents and visitors alike, the speed zones used on Christmas Island (CI) will be reduced from 6 (40, 50, 60, 70, 90 and 110km/hr) to 2 (40 and 70km/hr). The 40km/hr speed zones will apply to the built-up area in the north-west section of CI and 70km/hr will apply when you leave the built-up area.

Road users are asked to be aware that changes to road signage, particularly speed zones, will be undertaken over the next several months and to adhere to the relevant changes.

Any further enquiries please contact the Director of Works, Services and Waste, Mr Troy Davis by email: wswmanager@shire.gov.cx or on 9164 8300 (ext. 230) or Mob: 0439 215 306.

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡 公告

22/24

2024年8月15日

道路标志更新项目 第1阶段

圣诞岛郡谨通知居民，道路标志更新项目的第一阶段将在未来6-9个月内进行。

第1阶段的工程包括更新旧的、褪色的、缺失的或损坏的标志，移除过时的或不符合相关标准的标志（澳大利亚和WA州主要道路），以及更改或移除不正确应用的标志。

第一阶段的初始重点将是主要的监管标志（如停车让行标志和速度区标志）、警告标志（黄色菱形标志）和危险标志（黑白条纹标志）。

关于速度分区，MRWA对圣诞岛的速度分区进行了审查。根据这一审查，为了减少居民和游客可能产生的混淆，圣诞岛（CI）使用的速度区将从6个分区（40、50、60、70、90和110公里/小时）减少到2个分区（40和70公里/小时）。40公里/小时的速度区将适用于圣诞岛西北部的已建设区，当您离开已建设区时，70公里/小时将适用。

敬请道路使用者注意，未来几个月本郡将对道路标志，特别是限速区的标志进行更改，并请遵守相关的更改。

如有任何疑问，请通过电子邮件联系工程、服务和废物管理局局长特洛伊·戴维斯先生：
wswmanager@shire.gov.cx或致电91648300（分机230）或手机：0439215306。

大卫·普莱斯
首席执行官



SHIRE PULAU KRISMAS NOTIS UMUM

22/24

15 Ogos 2024

PROJEK PEMBAHARUAN PAPAN TANDA JALAN RAYA TAHAP 1

Shire Pulau Krismas memaklumkan bahawa Peringkat 1 Projek Pembaharuan Papan Tanda Jalan Raya akan dilaksanakan dalam tempoh 6-9 bulan akan datang.

Peringkat 1 melibatkan memperbaharui papan tanda lama, pudar, hilang atau rosak, mengalihkan papan tanda yang sama ada usang atau tidak mengikut Piawaian yang berkaitan (Australian dan Jalan Utama WA) dan menukar atau mengalihkan papan tanda yang merupakan aplikasi yang salah.

Tumpuan awal Peringkat 1 adalah pada tanda Kawal Selia utama (cth. tanda Berhenti dan Beri Laluan, dan tanda zon laju), Tanda amaran (tanda berlian kuning) dan tanda Bahaya (tanda berjalur hitam dan putih).

Berkenaan dengan zon kelajuan, MRWA menjalankan kajian semula pengezonan kelajuan pada CI. Berdasarkan semakan ini, dan untuk mengurangkan kekeliruan yang timbul dengan penduduk dan pelawat, zon kelajuan yang digunakan di Pulau Krismas (CI) akan dikurangkan daripada 6 (40, 50, 60, 70, 90 dan 110km/j) kepada 2 (40 dan 70km/j). Zon kelajuan 40km/jam akan digunakan untuk kawasan binaan di bahagian barat laut CI dan 70km/jam akan digunakan apabila anda meninggalkan kawasan binaan.

Pengguna jalan raya diminta sedar bahawa perubahan pada papan tanda jalan, khususnya zon laju, akan dilakukan dalam beberapa bulan akan datang dan mematuhi perubahan yang berkaitan.

Untuk sebarang pertanyaan lanjut sila hubungi Pengarah Kerja Raya, Perkhidmatan dan Sisa, Encik Troy Davis melalui e-mel: wswmanager@shire.gov.cx atau di 9164 8300 (smb. 230) atau Mob: 0439 215 306.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif